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Betreft: Mondelinge vragen Studentensportkaart

Geacht College, 

Op vrijdag 27 januari kopte Omroep Venlo “Studenten in Venlo kunnen sporten voor een 
prikkie”. In het bijbehorende artikel wordt de introductie van de zogenaamde Studentsports 
card besproken, met als doel het promoten van een actieve levensstijl onder (internationale) 
studenten.

Wij zijn groot voorstander van een dergelijk initiatief. Als D66 Venlo maken we ons al 
jarenlang hard voor dit soort regelingen die Venlo meer aantrekkelijk maken als 
studentenstad. We vinden het dan ook top dat uw college in samenwerking met de 
onderwijsinstellingen Fonts, HAS en de Universiteit Maastricht, deze stap heeft gezet. 

Desalniettemin hebben wij naar aanleiding van dit bericht enkele vragen aan uw college.
Studentsports Venlo en de bijbehorende kaart is volgens studentsportsvenlo.nl geldig voor 
studenten die studeren aan de deelnemende scholen in Venlo: in dit geval Fontys, HAS en 
de Universiteit Maastricht. MBO’s in de gemeente Venlo (Gilde Opleidingen, Yuverta) zijn 
blijkbaar geen deelnemers in dit project.

1. Kunt u toelichten waarom de MBO’s in de gemeente Venlo niet meedoen aan deze 
samenwerking? Zijn ze wel benaderd om mee te doen? Zo ja, waarom hebben ze 
dan afgezien van deelname? Zo nee, waarom zijn ze niet benaderd?

2. Bent u het met de fractie van D66 eens dat MBO-studenten ook studenten zijn en 
daarmee niet anders behandeld moeten worden dan andere studenten aan 
bijvoorbeeld HBO’s of universiteiten? Zo ja, hoe reflecteert u op het feit dat MBO-
studenten blijkbaar geen gebruik kunnen maken van de voordelen van de 
Studentsports card?

3. Bent u in gesprek met de MBO’s in Venlo om de Studentsports card ook beschikbaar
te stellen voor MBO studenten in onze gemeente? Indien niet, waarom niet?



Naast het brede scala aan onderwijsinstellingen binnen onze gemeente, wonen er in onze 
gemeente ook veel studenten die studeren buiten onze gemeente aan bijvoorbeeld een 
MBO, HBO, of een universiteit.

4. Kunnen studenten die studeren aan bijvoorbeeld de HAS Den Bosch, Fontys 
Eindhoven, of de UM Maastricht, maar in de gemeente Venlo woonachtig zijn ook 
deelnemen aan deze regeling? Waarom wel/niet?

D66 Venlo wil geen onderscheid maken tussen studenten aan MBO’s, HBO’s of 
universiteiten. We vinden daarnaast dat iedere student in de gemeente Venlo gebruik zou 
moeten kunnen maken van deze regeling, of de student in kwestie nu in onze gemeente 
studeert of niet. We zouden daarom dit goede idee willen verbeteren door deze regeling
open te stellen voor iedere in de gemeente Venlo woonachtige student met een 
studentenkaart van een MBO, HBO, of universiteit.

5. Is dit naar uw inzicht praktisch haalbaar en wat zijn hierbij uw overwegingen en/of 
bezwaren?

Met vriendelijke groet,

Marc Vervuurt
Raadslid D66 Venlo


